
Protokół Nr 7.2022 

posiedzenie komisji stałych Rady Gminy Górzyca  

24 października 2022 r.  godz. 15
00

. 

 

 

Przewodniczący posiedzenia Krzysztof Bańka otworzył wspólne posiedzenie 

komisji stałych rady. Powitał wszystkich uczestników posiedzenia komisji. 

 

Przewodniczący poinformował, że w posiedzeniu udział wzięły niżej 

wymienione komisje:  

  

1) Komisja Rewizyjna (obecnych 4 członków na skład osobowy 4); 

2) Komisja Skarg, Wniosków i Petycji (obecnych 2 na skład osobowy 3)  

3) Komisja Rozwoju Gospodarczego i Gospodarki Komunalnej (obecnych         

4 członków na  skład osobowy 4) 

4)  Komisja Sfery Socjalnej (obecnych 3 członków na skład osobowy 4). 

  

Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że ogółem obecnych jest 13 radnych – 

lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący posiedzenia spytał czy radni zgłaszają propozycje do porządku 

posiedzenia komisji. 

 

Nie zgłoszono żadnych propozycji z porządku obrad posiedzenia Komisji. 

 

Porządek obrad posiedzenia: 

 

1. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego 

Programu Rewitalizacji dla Gminy Górzyca na lata 2023-2030. 

2. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie młodzieżowej 

rady gminy. 

3. Projekt uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu 

pojazdu.  

4. Projekt  uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.219.,2022 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 29 września 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości diet za 

pełnienie obowiązków sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla 

sołtysów Gminy Górzyca. 

5. Informacja Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych za 

rok szkolny 2021/2022. 

6. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach 

majątkowych osób zobowiązanych przepisami ustawy o samorządzie 

gminnym. 

7. Wolne wnioski i informacje. 



 

 Realizacja porządku posiedzenia: 

 

Ad. 1 
Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Gminnego Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Górzyca na lata 2023-2030. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik, Zespołu ds. Funduszy UE 

Agnieszka Pilarska,  

 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 2 

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o utworzenie młodzieżowej rady 

gminy. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 

 

Opinia Komisji Skarg Wniosków i Petycji w głosowaniu jawnym,  

pozytywna: na obecnych 2 członków ze składu komisji - 2 głosy „za”. 

 

Ad. 3 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia stawki za 1 kilometr przebiegu pojazdu. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

Katarzyna Strzelecka. 

 

Radny Krzysztof Krupa zapytał czy jest określona maksymalna wysokość 

stawki? 

Pani Strzelecka odpowiedziała, że nie ma ograniczeń. 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 3 członków ze składu komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 4 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLI.219.,2022 Rady Gminy 

Górzyca z dnia 29 września 2022 r. w sprawie ustalenia wysokości diet za 

pełnienie obowiązków sołtysa oraz zwrotu kosztów podróży służbowej dla 

sołtysów Gminy Górzyca. 

 

Projekt uchwały przedstawiła i omówiła Sekretarz Gminy Anna Kwiek-Judycka. 



 

Opinia Komisji Rozwoju gospodarczego i gospodarki komunalnej                         

w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na obecnych 4 członków ze składu 

komisji - 4 głosy „za”. 

 

Ad. 5 

Informacja Wójta Gminy Górzyca o stanie realizacji zadań oświatowych za rok 

szkolny 2021/2022. 

 

Informację przedstawiła i omówiła Kierownik Urzędu Stanu Cywilnego 

Katarzyna Strzelecka 

 

Opinia Komisji Sfery Socjalnej w głosowaniu jawnym,  pozytywna: na 

obecnych 3 członków ze składu komisji - 3 głosy „za”. 

 

Ad. 6 

Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy o oświadczeniach 

majątkowych osób zobowiązanych przepisami ustawy o samorządzie gminnym. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że informacje są sporządzone i przedstawi 

je na sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 7 

Wolne wnioski i informacje. 

 

- Radna Stanisława Urban spytała czy jest możliwość dostosowania grafiku 

dowozu dzieci do szkół tak, aby dzieci z miejscowości Pamięcin nie czekały 

długo na dowóz do szkoły w Żabicach. 

Sekretarz Gminy poinformowała, że nie jest to łatwy temat, grafik dowozów 

udało się dopracować i jej zdaniem trudno będzie wprowadzić w nim zmiany. 

Kierownik USC Katarzyna Strzelecka poinformowała, że obecnie 

zabezpieczamy dowozy dzieci do szkół we własnym zakresie i nie korzystamy z 

przewoźników zewnętrznych. Jesteśmy w stanie zabezpieczyć dowozy własnym 

pojazdem i z tego powodu dzieci w Pamięcinie mają przedłużony czas 

oczekiwania na pojazd dosłownie o 10 minut. Gmina z tego powodu ma duże 

oszczędności. 

 

- Radna Maria Syktus poprosiła Wójta o przedstawienie informacji na temat 

preferencyjnego zakupu opału? 

Wójt Gminy w odpowiedzi przedstawił informacje dotyczące dystrybucji węgla 

przez samorządy i możliwość preferencyjnego zakupu węgla przez 

mieszkańców Gminy Górzyca. Powiedział, że razem z sąsiednimi gminami 

planuje realizować to zadanie. Wstępnie przewiduje się korzystanie ze składu                 



w Lubiechni koło Rzepina, złożyliśmy na razie zapotrzebowanie na 60 ton                        

i kolejne zamówienie będzie złożone za dwa tygodnie. Wójt powiedział, że jest 

jeszcze dużo niejasności w tym temacie, jak np. podatek VAT, temat reklamacji, 

koszty transportu,  nie wiemy również jakie będzie zainteresowanie 

mieszkańców Gminy Górzyca, ale planujemy przystąpić do sprzedaży opału. 

 

Z uwagi na wyczerpanie tematów i brak dalszej dyskusji Przewodniczący 

posiedzenia zakończył wspólne posiedzenia Komisji Stałych Rady Gminy 

Górzyca. Godz. 16
05

. 

 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Grażyna Markowska.    Przewodniczący posiedzenia 

         (-)Krzysztof Bańka 

 


